
 

 

Referat bestyrelsesmøde den 12.06.2023 

Dagorden punkt Sagsfremstilling Beslutningsreferat 

1. Fremmødte 
Godkendelse af 
dagsorden 

 Fremmødte: Erik, Peer, Natascha, 
Jens, Patrick 
Afbud:  

2. Henvendelser fra 
grundejere 

Personlig fremmødte: 
 
Mails: 
Mail vedr. fodring af fugle 
Forslag til svar vedhæftet. 
 
 
 
Mail vedr. naboklage 
 
 
 
 
Mail vedr. ovenlysvinduer 
 
 
 
Mail vedr. budgetlægning 
 
 
 
 
 
Mail vedr. stibelysning 
 
 
 
 
 
Daginstitutionen Langekær og 
affald. 
 
 
 
 
Mail vedr. støj. 
 
 
 
Breve: 
 

Ingen 
 
 
Bestyrelsen har modtaget en klage 
over fuglefodring . Bestyrelsen 
fremsender et brev til vedkommende 
grundejer. 
 
Der er indkommet en mail om 
naboklage. Bestyrelsen opfordrer de 
involverede parter til at finde en 
løsning på problemerne. 
 
Mail vedr. Afblænding af 
ovenlysvinduer. Det er tilladt at 
blænde ovenlysvinduer. 
 
Mail vedr. Budgetlægningen. 
Bestyrelsen tager henvisningen til 
efterretning og budgetterer fremover 
med 365 indbetalinger, da 
daginstitutionen indbetaler for 3. 
 
Der kommer henvendelser om 
stibelysningen. Bestyrelsen gentager at 
det er stibelysning der udskiftes. 
Belysning af indgangsdøren er en 
individuel sag. 
 
Henvendelse fra daginstitutionen 
omkring at der er beboere der 
benytter deres affaldsløsning. 
Bestyelsen henstiller på det kraftigste 
til at dette opophører. 
 
Mail om støj. Den pågældende sag 
forventes at være et enkelttstående 
tilfælde og forfølges ikke yderligere. 
 
Ingen 
 



Henvendelser i kontortiden: 
Henvendelse om 
knallertreparationssted 

Bestyrelsen har modtaget en 
henvendelse om et sted hvor nogle 
unge kan "rode" med deres knallerter 
Bestyrelsen afventer et udspil fra 
intressenterne, om et indledende 
møde. 

3. Opsamling fra 
sidste 
bestyrelsesmøde 

Referat generalforsamling 
Udsendt og på hjemmesiden 

Ingen bemærkninger 

4. Status på 
igangværende 
opgaver og 
almindelig drift 

Affaldsløsningen. Bestyrelsen 
fremlægger kommunens plan 
Tekst til hjemmesiden 
Forslag til hjemmesidetekst er 
vedhæftet. 
 
Stibelysning: Hvor er vi nu? 
 
 
 
 
 
 
 
Gennemgang af foreløbige  
Opgaver frem til 
generalforsamlingen 2024 
Fordeling af ansvarsområder 
 
Sociale arrangementer 

Bestyrelsen lægger den endelige 
placering på hjemmesiden, så snart 
referat er modtaget fra kommunen. 
 
 
 
Der afholdes stadig et ugentligt møde 
omrking stibelysningen, hvor fejl og 
rettelser påtales. 
Der mangler nogle ændringer og 
enekelt nye lamper i Vandmanden, 
derefter udskiftes i Krebsen og 
Fiskene. 
 
Opgavelisten blev gennemgået uden 
yderligere bemærkninger 
 
 
 
Der arbejdes videre med planen om et 
loppemarked. 
 
Der planlægges desuden et 
arrangement til maling af fælleshuset. 

5. Status på nedsatte 
arbejds-grupper 

Foreløbig er der ingen aktive 
arbejdsgrupper 

 

6. Status økonomi Budget 2023 
Budgetopfølgning 1.6. 
Vedhæftet 

Den øjeblikkelige status på økonomien 
blev gennemgået.  Der er ingen 
bemærkninger, ud over en mulig 
lavere udgift til el, hvilket er positivt. 

7. Evt. Skal vi holde møde i juli? 
Kontortid i sommerferien? 

Der afholdes ikke møde i juli. 
Kontoret er lukket frem til den 14. 
august fra d.d. 

 


